

Title (en)
Time display device.

Title (de)
Zeitanzeigevorrichtung.

Title (fr)
Dispositif d'affichage du temps.

Publication
EP 0492027 A1 19920701 (FR)

Application
EP 90811016 A 19901221

Priority
EP 90811016 A 19901221

Abstract (en)
The device for displaying time over a specific cycle according to the invention employs means (12, 13, 14, 15, 16, 17) permitting, at any time of the day, visualisation and reading of the time that has elapsed and the time remaining available on a defined time slot corresponding to an entire fraction of the cycle. A 24-hour cycle, that is to say one day, is advantageously divided into four time slots of six hours each. The slots, embodied by sectors (13, 14) making up the disc (12), follow each other in succession twice in the course of one day and the boundary (15) between these two slots permits reading of the present time. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif d'affichage du temps au cours d'un cycle déterminé selon l'invention met en oeuvre des moyens (12,13,14,15,16,17) permettant à tout moment de la journée de visualiser et de lire le temps écoulé et le temps restant à disposition sur une plage horaire définie correspondant à une fraction entière du cycle. Un cycle de 24 heures, c'est-à-dire une journée, est avantageusement découpé en quatre plages horaires de six heures chacune. Les plages matérialisées par des secteurs (13, 14) composant le disque (12) se succèdent deux fois au cours d'une journée et la frontière (15) entre ces deux plages permet la lecture du temps présent. <IMAGE>

IPC 1-7
G04B 19/04; G04B 19/20; G04F 1/00

IPC 8 full level
G04B 19/20 (2006.01); **G04F 1/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
G04B 19/202 (2013.01); **G04F 1/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [X] DE 3526028 A1 19870122 - LEGGE SEBASTIAN
- [X] DE 3814710 A1 19891109 - WIEMKES DIETER [DE]
- [X] DE 8405725 U1 19840530
- [X] FR 2195805 A1 19740308 - ITALORA SPA [IT]

Cited by
EP1413934A1; SG105591A1; GB2367385A; EP0652496A4; US5638341A; WO2011021015A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0492027 A1 19920701

DOCDB simple family (application)
EP 90811016 A 19901221